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Р А Й О Н Н А    И З Б И Р А Т Е Л Н А    К О М И С И Я    Р У С Е 

 

ПРОТОКОЛ № 8 

от проведено заседание на РИК Русе 

Днес, 17 октомври 2016 г., в зала № 2 на Община Русе се проведе заседание на РИК 

Русе при следния дневен ред: 

1. Входяща кореспонденция. 

2. Замени в съставите на СИК 

3. Регистриране на застъпници 

4. Разни. 

 

ПРИСЪСТВАТ: Мирослава Маркова, Зюмрюд Абазова, Десислава Дивчева, Йордан 

Димитров, Миглена Ангелова, Александър Корфонозов, Виделин Василев, Ибрям Гаваз, 

Милена Хинкова, Донка Тодорова и Надежда Енчева. 

ОТСЪСТВАЩИ: Силвия Кръстева, Тодорина Михайлова 

Заседанието е открито в   17:05 ч. и председателствано от Мирослава Маркова –

председател на комисията. 

Протоколът се води от Мария Петрова 

ПРЕДС. Мирослава Маркова: Открива заседанието на РИК Русе при наличие на 

изискуем кворум. Запознава присъстващите членове на комисията с проекта за дневен ред. 

Няма допълнения към предложения проект за дневен ред. Подложи проекта за дневен ред за 

гласуване. 

Гласували   членове на РИК Русе: за –  11    , против –  0 

Преминава се към разглеждане на  точките от дневния ред. 

По т.1 от дневния ред:  

 

- Вх.№ 62 от  14.10.16г. – копие от  Заповед № РД-04-145/11.10.2016 г. От Окръжна 

прокуратура Русе и Районна прокуратура в гр. Русе и гр. Бяла с дежурните 

прокурори - за сведение 

 

По т.2 от дневния ред: 

- Вх.№   60   от  14.10.2016г. Предложение за промени в СИК от ПП ГЕРБ, 

изпратено е и по електрона поща.  

Решение № 18 от 17.10.2016 г. – единодушно се приемат постъпилите 

предложения с 11 гласа “За“. 

- Вх.№   63   от  17.10.2016г. Предложение за промени в СИК от КП БСП Лява 

България, изпратено е  по електрона поща.  
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Решение № 19 от 17.10.2016 г. – единодушно се приемат постъпилите 

предложения с 11 гласа “За“. 

По т.3 от дневния ред: 

- Вх.№ 61 от  14.10.16г. –предложение от Гинка Василева в качеството на 

пълномощник на коалиция България без цензура за регистрация на застъпници. 

Дадени указания от РИК Русе за комплектоване на преписката. М. Маркова 

предлага за следващо заседание да се разгледа постъпилото по емайл предложение 

от г-жа Василева – отложено за разглеждане 

 

 

По т.4 от дневния ред: 

Предложение от М. Ангелова за назначаване на втори IT специалист. Предложението е 

за С. Бонев.  

Пристъпва се към гласуване с предложението за IT специалист 

-  „ЗА“ – 7 : Зюмрюд Абазова, Александър Корфонозов, Десислава Дивчева,Милена 

Хинкова, Миглена Ангелова,Виделин Василев, Донка Тодорова.  

-  „ПРОТИВ“ – 4 –Мирослава Маркова,Ибрям Гаваз, Надежда Енчева, Йордан 

Димитров 

Направеното предложение не се приема. 

         Поради изчерпване на дневния ред, председателя Мирослава Маркова закрива заседанието 

в 17:20 ч. 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

Мирослава Маркова  

 

СЕКРЕТАР: 

Десислава Дивчева 

 


